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Geachte dames en heren, 

 

Er is een grote behoefte aan huisvestingsplaatsen voor arbeidsmigranten. Graag informeren wij u 

omtrent de stand van zaken voor wat betreft grootschalige huisvesting seizoenarbeiders. 

 

De gemeente Schagen heeft een tekort aan zo’n 1000 logiesplaatsen. Dat zou mogelijk kunnen 

worden ingevuld op vier grote locaties. Over elke locatie zal een afzonderlijk 

besluitvormingstraject komen via het regulier proces. 

 

Op dit moment zijn nu vier locaties in beeld: 

- Locatie De Leeuw, uiterst westelijke punt van De Lus 

- Locatie Volentibus, westelijk van bedrijventerrein Lagedijk 

- Locatie Wokke, oostelijk van bedrijventerrein Witte Paal/ woongebied Oostersingel 

- Locatie VEZET, zuidelijk van bedrijventerrein Warmenhuizen 

 

De Lus 

Op De Lus (bedrijventerrein Lagedijk) wil Klaas de Leeuw een grootschalig arbeidsmigrantenhotel 

realiseren. Deze aanvraag is van de vier op dit moment het meest concreet. Wij hebben over 

deze locatie op 17 maart een besluit genomen. Er zijn ongeveer 1.000 bedden nodig. Daarvoor 

zullen waarschijnlijk vier locaties nodig zijn. Daarom wil het college, ondanks de bedenkingen 

vanuit de provincie, logies voor arbeidsmigranten mogelijk maken op industrieterrein Lagedijk 

(De Lus) te Schagen. Het college wil dat er onderzocht wordt of op deze locatie een hotel voor 

arbeidsmigranten kan komen zonder dat omliggende bedrijven daardoor beperkt worden in hun 

mogelijkheden. Daarbij moet bijvoorbeeld aandacht zijn voor geluid, geur en goede ontsluiting 

van voetgangers en fietsers zonder de wegen waar industrieverkeer overheen gaat te gebruiken. 

 

Provincie 

Voor de in totaal vier locaties geldt dat ze afwijken van het bestemmingsplan. Er zijn dus nog 

procedures nodig om dit ook daadwerkelijk mogelijk te maken. De provincie heeft liever dat er 

niet in het buitengebied en niet op industrieterreinen wordt overgegaan tot huisvesting, zij eisen 

dat de gemeente eerst onderbouwd dat huisvesting binnen de bestaande bebouwde kom niet 

mogelijk is. Het zal dus nog even duren voor er besluiten genomen kunnen worden. Als de 

locaties concreter zijn zullen zorgvuldige procedures gevoerd worden in goed overleg met de 

omgeving. 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

Jelle Beemsterboer 
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